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∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ 2ης/2015 

Τετάρτη 11 Φεβρουαρίου 2015,  8:00 µ.µ. 

∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

1. Οικονοµάκου Μαρία 13. Ηλιόπουλος Αθανάσιος 
25. Μπελογιάννη - Θεοδωρακοπούλου 

Αναστασία ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

2. Αδαµόπουλος Ιωάννης 14. Θεοφιλόπουλος Ιωάννης 26. Μπεχράκης Σταµάτης 1. Φοίφα Τασία (ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 1. Περρωτής Παναγιώτης (ΣΠΕΡΧΟΓΕΙΑΣ) 1. Αντωνόπουλος Μιχαήλ (ΛΑ∆Α) 

3. Αλούπης Παναγιώτης 15. Καµβυσίδης Ιωάννης 27. Μπουζιάνης Παύλος 2. Χειλάς Παναγιώτης (ΒΕΡΓΑΣ) 2. Πολίτης Βασίλειος (ΑΣΠΡΟΧΩΜΑΤΟΣ) 2. Ροβολής Αναστάσιος (ΑΛΑΓΟΝΙΑΣ) 

4. Αντωνόπουλος Μιχαήλ 16. Κανγτζιλιέρη Χριστίνα-Ελευθερία 28. Μπούχαλης ∆ηµήτριος  3. Φαββατάς Γεώργιος (ΑΜΦΕΙΑΣ)  

5. Βασιλόπουλος Αθανάσιος 17. Καραγιάννης Ανδρέας 29. Μπρεδήµας Θεόδωρος  4. Φέστας Κωνσταντίνος (ΑΡΦΑΡΩΝ)  

6. Βγενής Χαράλαµπος 18. Καρατζέας Παναγιώτης 30. Νιάρχος Αναστάσιος    

 19. Καρβέλης Γεώργιος     

7. Βεργόπουλος ∆ηµήτριος  31. Οικονοµάκος ∆ηµήτριος    

8. Βουτσής Γεώργιος 20. Λιάππα Χρυσή 32. Πολίτης ∆ηµήτριος    

 21. Μάκαρης Εµµανουήλ-Λεονάρδος 33. Σταµατόπουλος Ευστάθιος    

9. Γιαννόπουλος Παναγιώτης 22. Μαρινάκης Σαράντος 34. Φάβας Γεώργιος    

10. Γυφτέας Ηλίας  35. Φαββατάς ∆ηµήτριος     

11. ∆ηµητρούλιας Γεώργιος 23. Μπάκας Ιωάννης 36. Χριστόπουλος Ιωάννης    

12. ∆ηµόπουλος ∆ηµήτριος 24. Μπασακίδης Νικόλαος     

 

 ΑΡ. ΑΠΟΦ.ΑΡ. ΑΠΟΦ.ΑΡ. ΑΠΟΦ.ΑΡ. ΑΠΟΦ.    ΑΡ. ΘΕΜ. ΤΙΤΛΟΣ ΘΕΜΑΤΟΣ Π Ε Ρ Ι Λ Η Ψ Η    Θ Ε Μ Α Τ Ο Σ  

  Γενικά πριν την ηµερήσια διάταξη. 

 

 

 

Στην αρχή της συνεδρίασης από Μέλη του Σώµατος τίθενται και τα εξής 
θέµατα και ερωτήµατα και δίνονται οι σχετικές απαντήσεις: 

 

ΜΑΚΑΡΗΣ 

- Αναδεικνύεται σήµερα το σηµαντικό θέµα της αίθουσας. Όπως βλέπετε, 
δυστυχώς, δεν χωρούν όλοι και οι δηµοσιογράφοι δεν µπορούν να κάνουν 
σωστά τη δουλειά τους. Επαναλαµβάνουµε τη θέση του Συνδυασµού ότι 
αίθουσα του Συµβουλίου πρέπει να είναι αυτή που ήταν πριν έρθουµε 
εδώ. 

02 
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- ∆ιαβάσαµε στον τύπο ότι πρόκειται να κλείσει η δυτική πλευρά του 
λιµανιού, δηµιουργώντας ουσιαστικά µια αποκλεισµένη περιοχή για το 
κοινό. Για τέτοια σηµαντικά θέµατα δεν πρέπει να ενηµερώνεται και το 
∆ηµοτικό Συµβούλιο;  

- Πάλι από δηµοσιεύµατα µαθαίνουµε ότι µετοχές της εταιρείας  
ΚΥΡΙΑΚΟΥΛΗ αγοράστηκαν από θυγατρική της DOGUS τουρκικών 
συµφερόντων εταιρείας. Τι ακριβώς συµβαίνει που βλέπουµε ξαφνικά ότι 
η DOGUS έρχεται στη διαχείριση της Μαρίνας, αν και είχατε πει ότι ο 
∆ήµος θα παλέψει µε όλες τις δυνάµεις του ώστε να έχει λόγο για τη 
χρήση και τη λειτουργία της Μαρίνας;  

 

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ 

- Τι έχετε πράξει για τα προβλήµατα που έχουν προκύψει σε πολλές 
περιοχές του οδικού δικτύου του ∆ήµου µας απ’ τα έντονα καιρικά 
φαινόµενα που έπληξαν την περιοχή µας πρόσφατα; Ιδιαίτερα 
προβλήµατα αυτή τη στιγµή υπάρχουν και στη ζώνη υψηλής 
παραγωγικότητας του Ασπροχώµατος, του Μπουρνιά και  της 
Σπερχογείας. Για παράδειγµα αναφέρω ότι η γράνα Κασκούτη και η 
Μεσοράχη, δίπλα στην αρδευτική διώρυγα, είναι απροσπέλαστη από 
συµβατικά οχήµατα.  

- Πότε προβλέπετε να γίνει επέκταση της ύδρευσης - αποχέτευσης στον 
οικισµό του Αγίου Φανουρίου, στην περιοχή Σπαραγγέικα;  

- Σε ποια κατάσταση βρίσκονται τα Κληροδοτήµατα του ∆ήµου Καλαµάτας, 
πόσες ενεργείς µισθώσεις υπάρχουν και σε ποια κατάσταση βρίσκονται οι 
υποχρεώσεις των µισθωτών έναντι του ∆ήµου µας; 

- Τι αναµένετε κ. ∆ήµαρχε από την αναφορά που κάνατε στην Εισαγγελική 
Αρχή Καλαµάτας για το θέµα των πυρηνελαιουργείων και γιατί 
οδηγηθήκατε στην έσχατη αυτή παρέµβαση; Πρότασή µας είναι να 
ενταχθούµε σαν ∆ήµος στο Πρόγραµµα του Εθνικού ∆ικτύου 
Παρακολούθησης για την Ατµοσφαιρική Ρύπανση. Σε κάθε περίπτωση θα 
πρέπει να επικοινωνήσετε µε τους αρµόδιους για να διαπιστώσετε ότι την 
αντίστοιχη περίοδο του ’14 έχουν γίνει τουλάχιστον επτά επιθεωρήσεις και 
υπήρχε συµµόρφωση µε τους περιβαλλοντικούς όρους.  

 

ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ 

Να µας ενηµερώσετε σχετικά µε το µεγάλο θέµα που προέκυψε τις ηµέρες 
αυτές, ότι στις προθέσεις του νέου Υπουργού Άµυνας είναι το κλείσιµο του 
ιστορικού στρατοπέδου του 9ου Συντάγµατος.  
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∆ΗΜΗΤΡΟΥΛΙΑΣ 

- Ερωτώ το ίδιο ακριβώς µε τον κ. Μάκαρη σχετικά µε τη διαχείριση της 
Μαρίνας η οποία έχει γεµίσει Τούρκους µε τη DOGUS. 

- Ο Πρόεδρος των Ανθεστηρίων µου είπε ότι υφίσταται ο Σύλλογος, ενώ  
όταν συζητήθηκε στο Συµβούλιο το θέµα της αποθήκης που είχαν τα 
Ανθεστήρια είχαµε πει ότι δεν υφίσταται. Τελικά υφίσταται ή δεν 
υφίσταται;  

 

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ 

- Πού βρίσκεται το µεγάλο ζήτηµα µε τους τσιγγάνους;  

- Γιατί δεν προχωράει η ∆ηµοτική Αρχή εδώ και χρόνια στη σύνδεση των 
αποχετεύσεων στη Βέργα;  

 

ΣΤΑΜΑΤΟΠΟΥΛΟΣ 

- Πότε θα γίνουν οι συνδέσεις στη Βέργα; 

- Έχει προχωρήσει το θέµα της Υπηρεσίας Επιµελητών Ανηλίκων; Έχει 
αποσταλεί η απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου; 

 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ 

Συνηθίζεται µετά από επισκέψεις σηµαντικών ανθρώπων, όπως ήταν ο 
Υπουργός ο κ. Κατρούγκαλος, να γίνεται µια αναφορά στο ∆ηµοτικό 
Συµβούλιο, το µεγαλύτερο και συλλογικότερο όργανο της διοίκησης του 
∆ήµου, για τα αποτελέσµατα των επαφών. Ποια θέµατα θέσατε στον 
Υπουργό; Αν γίνανε κάποιες συναντήσεις, γιατί εµείς, θεσµικά, δεν 
κληθήκαµε, αλλά ούτε και το Προεδρείο του ∆ηµοτικού Συµβουλίου; Ζητάµε 
πλήρη ενηµέρωση επάνω σ’ αυτά τα θέµατα.  

 

ΚΑΜΒΥΣΙ∆ΗΣ 

Το ∆.Σ. της ∆ΕΥΑΚ πήρε απόφαση προκειµένου να διευκολύνει τους 
Βεργιώτες, προκειµένου να συνδεθούν. Στη συνέχεια ενηµερώσαµε τα 
Τοπικά Συµβούλια και εν συνεχεία ενηµερώνουµε τους κατοίκους, έναν προς 
έναν, προκειµένου να έρθουν να ανταποκριθούν στο κάλεσµά µας. Είναι 
θετικοί και νοµίζω ότι θα έχει αποτέλεσµα αυτή µας η τελευταία ενέργεια.  

 

ΒΓΕΝΗΣ 

- Αυτή τη στιγµή γίνεται εφαρµογή του συστήµατος ISPS στο λιµάνι και δεν 
υπάρχει αποκλεισµός καµίας πλευράς. 
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- Τα Ανθεστήρια  γινόντουσαν  στο  πάρκο του  Λιµενικού µέχρι  το 2006 
και κατόπιν  ο  Πρόεδρος του Συλλόγου,  µε  αίτησή του,  είχε  ζητήσει  
να  µην  πληρώσει ο  Σύλλογος το 2007 και το 2008 γιατί  δεν είχανε 
καµία δραστηριότητα. Έκτοτε καµία αλληλογραφία, καµία αίτηση, καµία 
χρήση.  

 

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ 

Συγκεκριµένα, εξειδικευµένα προβλήµατα, µε την αγροτική οδοποιία, σε 
συγκεκριµένες περιοχές δεν έχουµε όπως τα περιγράφετε εσείς. Εκείνο όµως 
που ξέρουµε και εκείνο που κάνουµε είναι καθηµερινά να εντοπίζουµε τα 
προβλήµατα που µπορούµε να αντιµετωπίσουµε, αλλά σε ένα περιβάλλον 
λάσπης δεν µπορούν να λειτουργήσουν τα µηχανήµατα, έτσι ώστε να 
αποδώσουν ένα έργο το οποίο θα εξυπηρετεί. Αν στεγνώσει ο τόπος θα 
αντιµετωπιστούν και αυτά. 

 

∆ΗΜΑΡΧΟΣ 

- Είναι το πρώτο Συµβούλιο σήµερα µε µία νέα κυβέρνηση. Εµείς 
σεβόµαστε τη βούληση του λαού, ευχόµαστε η κυβέρνηση αυτή να έχει 
καλή επιτυχία. Προφανώς εµείς θα ανταποκριθούµε στο θεσµικό µας ρόλο 
και θα συνεργαστούµε µε την κυβέρνηση και προφανέστατα θα 
διεκδικήσοµε όχι περισσότερο, όπως διεκδικούσαµε πάντοτε, και θα 
προασπιστούµε τα συµφέροντα της Αυτοδιοίκησης.  

- Εκτός απ’ αυτή την πολύ ωραία και λειτουργική αίθουσα, ήδη 
ολοκληρώνεται η µελέτη και διαµορφώνεται στο νέο ∆ηµαρχείο µία 
αίθουσα 150 θέσεων. Η αίσθησή µου όµως είναι ότι θα προτιµούµε µε 
οµόφωνες αποφάσεις να συνεδριάζουµε εδώ, ιδιαίτερα όταν δεν έχουµε 
µείζονα ζητήµατα, διότι εδώ είναι το κέντρο και εδώ από πολλές απόψεις 
εξυπηρετεί να συνεδριάζουµε. Θα υπάρχει όµως και η άλλη αίθουσα για 
θέµατα µείζονος σηµασίας, διότι εµείς δεν έχουµε κανένα λόγο να 
φοβόµαστε ούτε το ακροατήριο, ούτε εν πάση περιπτώσει τα µεγάλα 
θέµατα να συζητήσουµε και να αποφανθούµε. 

- Στο λιµάνι της Καλαµάτας γίνεται µία κοσµογονία αυτή τη στιγµή. Είναι το 
σύστηµα ασφαλείας του λιµανιού, εκτός αν δεν θέλοµε να έχουµε λιµάνι 
µε κρουαζιερόπλοια, µε εµπορικά πλοία κλπ. Θα καταβληθεί κάθε 
προσπάθεια ώστε µέχρι το Καλοκαίρι να έχουµε δώσει το χιλιόµετρο στον 
κόσµο, ένα πολύ ωραίο σηµείο, φωτισµένο, ενδεχοµένως και µε µία 
καντίνα εκεί στον πλάτανο και χηµικές τουαλέτες, ώστε να µπορεί να 
εξυπηρετείται ο κόσµος. Θα προσθέσει σηµαντικά πράγµατα στην 
παραλιακή ζώνη και στους επισκέπτες.  
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- Για τη Μαρίνα η µόνη εξέλιξη είναι ότι ένα ποσοστό των µετοχών της 
εταιρείας ΚΥΡΙΑΚΟΥΛΗ εκχωρείται σε µία ξένη εταιρεία. Μέχρι τώρα αυτό 
δεν έχει καµία σηµασία για τον τρόπο διοικήσεως της Μαρίνας η οποία 
διοικείται από µία εταιρεία στην οποίαν κατά 60% συµµετέχει ο 
Κυριακούλης και κατά 40% Καλαµατιανοί. Η Μαρίνα ανήκει ιδιοκτησιακά 
στο Ελληνικό ∆ηµόσιο και µας έχει παραχωρηθεί κατά χρήση. Είναι ανάσα 
για τη δυτική παραλία και συνδέεται µε τη λειτουργία και την αισθητική 
µιας ολόκληρης περιοχής. Θεωρούµε ότι µε την κυβερνητική αλλαγή τα 
πράγµατα θα είναι ευκολότερα, δεν θα υπάρξει ΤΑΙΠΕ∆, δεν θα υπάρξει 
εκχώρηση, θα παραµείνουν τα πράγµατα ως έχουν. 

- Για το οδικό δίκτυο έγινε µία µεγάλη προσπάθεια και από την Πολιτική 
Προστασία και από τους Αντιδηµάρχους και η πλειοψηφία των ∆ηµοτικών 
∆ιαµερισµάτων δεν έχει ουσιαστικά προβλήµατα. Σήµερα παλεύανε στον 
Ταΰγετο µε µηχανήµατα, σε συνεργασία µε τους Προέδρους, όταν έχουµε 
χιονόπτωση και παγετό δεν µπορούµε µε το πάτηµα ενός κουµπιού να τα 
αντιµετωπίσουµε.  

- Οι γράνες στον κάµπο είναι στην ιδιοκτησία του ΓΟΕΒ, ο οποίος έχει 
περιέλθει σε τραυµατική πλέον κατάσταση, σέρνεται εδώ και µία δεκαετία. 
Έχω πει πάρα πολλές φορές, δεν γιατρεύεται αυτό το θεσµικό πλαίσιο, να 
δώσουν τους ΓΟΕΒ στους ∆ήµους, ώστε να έχουµε λόγο και να 
απολογούµαστε αν κάποια πράγµατα δεν πάνε καλά.  

- ∆εν γνωρίζω το θέµα για τα Σπαραγγέικα και την πολεοδοµική επέκταση, 
θα ενηµερωθώ και θα σε ενηµερώσω την άλλη φορά. 

- Τα βήµατα για τα Κληροδοτήµατα είναι αργά γιατί το θεσµικό πλαίσιο που 
τα διέπει δεν επιτρέπουν να πάµε µε γρηγορότερα βήµατα. Γίνονται όµως 
προσπάθειες και µπορούµε στον ερωτώντα αύριο να του δώσουµε έναν 
πίνακα µε τα Κληροδοτήµατα και το τι έχει συµβεί σε καθένα απ’ αυτά. 

- Για τα εργοστάσια επεξεργασίας του πυρήνα, άλλο µελέτες 
περιβαλλοντικών επιπτώσεων και άλλο παρακολούθηση της εφαρµογής 
των µελετών περιβαλλοντικών επιπτώσεων. ∆υστυχώς, δεν υπάρχει 
Υπηρεσία η οποία να παρακολουθεί αξιόπιστα την εφαρµογή των µελετών 
περιβαλλοντικών επιπτώσεων. Ο κόσµος φωνάζει και αν ακούει µελέτες 
περιβαλλοντικών επιπτώσεων γελάει γιατί ξέρει ότι κανένας δεν τις 
εφαρµόζει. ∆εν είναι δυνατόν δύο πυρηνελαιουργεία να τινάζουν µία πόλη 
τουριστική στον αέρα, επειδή, για λόγους απληστίας ή γιατί δεν 
συµµορφώνονται µε τις µελέτες περιβαλλοντικών επιπτώσεων, έχουν αυτή 
την πολιτική. Πήγαµε ένα έγγραφο στον Εισαγγελέα και του ζήτησα να 
πράξει κατά νόµον και ειλικρινά τον ευχαριστώ θερµά διότι ακαριαία 
έδωσε την εντολή προς το Τµήµα Ασφαλείας να αρχίσουν οι σχετικές 
ανακρίσεις. Το θέµα αυτό πρέπει να αντιµετωπιστεί και να επιλυθεί.     
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- Για το στρατόπεδο, το πλέον άρτιο στρατόπεδο από άποψη υποδοµών, το 
καλύτερο στρατόπεδο της Ελλάδος, το οποίο µπορεί να διαδραµατίσει ένα 
πολύ σηµαντικό ρόλο για την άµυνα της χώρας, θα προσπαθήσουµε και 
πάλι µε όλες µας τις δυνάµεις και πρέπει να είµαστε όλοι µαζί σ’ αυτή την 
προσπάθεια. 

- Ο ∆ήµος δεν κατάργησε τα ανθεστήρια, αυτοκαταργηµένα ήσαν. Γίνεται 
από το ∆ήµο µία εξόχως σύνθετη γιορτή, σε έναν χώρο που έχει εξελιχθεί 
σε θαυµάσιο και φέτος θα είναι ακόµα καλύτερος. 

- Για τους αθιγγάνους της Αγίας Τριάδος, πριν από πέντε µέρες η 
Αποκεντρωµένη ∆ιοίκηση µας έστειλε επιτέλους τη συγκρότηση µιας 
Επιτροπής, που θα κρίνει αν η Μπιρµπίτα είναι κατάλληλη για τη 
µετεγκατάσταση των αθιγγάνων.  Εάν κριθεί ότι είναι κατάλληλη τότε η 
Γενική Γραµµατεία Αποκεντρωµένης µπορεί να διατάξει ο συγκεκριµένος 
δηµόσιος χώρος να χρησιµοποιηθεί γι’ αυτό το σκοπό. ∆εν χρειάζεται ούτε 
Περιφέρεια, ούτε κανένας. Υπάρχει και η βούληση της κυβέρνησης και 
µπορεί να συµµετάσχει και ο ∆ήµος στα ζητήµατα γενικότερα της 
τακτοποίησης του χώρου, να προσφέρουµε καλύτερες συνθήκες στους 
αθίγγανους, απ’ αυτό το αίσχος το οποίο επικρατεί  αυτή τη στιγµή στην 
Αγία Τριάδα. Και µπορούµε αυτό να το κάνουµε.  

- Η Βέργα έχει ένα φορτίο µολυσµατικό, χωρίς να έχει περάσει το όριο. Η 
σύνδεση πρέπει να γίνει φέτος και αν δεν γίνει, να πάτε να κόψετε το 
νερό, όπως προβλέπεται απ’ το Νόµο. Να το κόψετε πρώτα από τους 
φορείς, στους προύχοντες της περιοχής και στη συνέχεια όλους τους 
άλλους. ∆εν είναι δυνατόν µια περιοχή να θέλει την τουριστική ανάπτυξη 
και κάποιοι να συµπεριφέρονται µ’ αυτόν τον τρόπο.  

- Για την Υπηρεσία Επιµελητών Ανηλίκων, θα γίνει µία προσπάθεια τώρα µε 
το νέο Υπουργό ∆ικαιοσύνης, στον οποίο θα στείλουµε την απόφαση του 
∆ηµοτικού Συµβουλίου και αν χρειαστεί θα ζητήσουµε και µία συνάντηση 
για την προώθηση αυτού του αιτήµατος. 

- Ο κ. Κατρούγκαλος είχε την καλοσύνη να έρθει εδώ στις 2 Φεβρουαρίου 
και θα έρθει και στις 23 Μαρτίου. Είναι Μεσσήνιος στην καταγωγή, την 
ξέρει την Καλαµάτα πάρα πολύ καλά και έρχεται σχεδόν κάθε χρόνο εδώ. 
Συζητήσαµε µαζί θέµατα τα οποία έχουν σχέση µε την αξιολόγηση, µε 
τους νέους Οργανισµούς, µε την ενδυνάµωση των ∆ήµων σε προσωπικό.  
Κάθε νέα κυβέρνηση και κάθε νέος Υπουργός είναι αισιόδοξος, γεµάτος 
αισιοδοξία και εµείς απ’ την αισιοδοξία του αντλούµε ελπίδα. Εύχοµαι στα 
πλαίσια των δυνατοτήτων που υπάρχουν να κάνει το καλύτερο δυνατό. 

- Για τα πολιτιστικά, που πράγµατι είναι οξύτατα, χαίροµαι για τις 
προγραµµατικές δηλώσεις Ξενάκη στη Βουλή, ότι θα δοθεί έµφαση στο 
σύγχρονο πολιτισµό, στα περιφερειακά πολιτιστικά κέντρα, στην 
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προσπάθεια αναζωογόνησης πολιτιστικά της υπαίθρου, της περιφέρειας.  
Έχω ζητήσει ήδη συνάντηση µε τον Υπουργό Πολιτισµού, που και αυτός 
είναι φίλος της Καλαµάτας, έχει αναφερθεί στα γραπτά του και κατ’ 
επανάληψη σε εκδηλώσεις που γίνονται εδώ και στο Φεστιβάλ έχει έρθει 
αρκετές φορές. Πιστεύω ότι θα αποκτήσοµε έναν σύµµαχο, πάντοτε στα 
πλαίσια µιας πολιτικής ότι δεν κάνουµε στείρα αντιπολίτευση, δεν 
υπονοµεύοµε, κοιτάµε το συµφέρον της πόλης και το συµφέρον της 
πατρίδας. Έτσι θα πορευθούµε και κατανοούµε και τις ανάγκες και τις 
δυσκολίες και τα προβλήµατα της νέας κυβέρνησης και δεν 
διακατεχόµαστε από κανενός είδους βεντέτα, να σκεφτόµαστε τι κάνανε 
άλλες πλευρές προς αυτούς που έφυγαν. 

 

Στη συνέχεια το Σώµα αποδέχθηκε: 

- Να συζητηθεί το παρακάτω εκτός ηµερήσιας διάταξης θέµα. 

- Να προταθούν και να συζητηθούν σε προτεραιότητα έναντι των 
υπολοίπων τα θέµατα της κατηγορίας ¨ΚΥΚΛΟΦΟΡΙΑΚΑ¨, λόγω της 
παρουσίας εκπροσώπων φορέων και δηµοτών. 

- Να συζητηθεί (στο τέλος της συνεδρίασης) η έκδοση ή µη των 
ψηφισµάτων που κατατέθηκαν: 

o από τον κ. Μπούχαλη «κατά της ενδεχόµενης κατάργησης ή µείωσης 
της στελέχωσης του 9ου Συντάγµατος Πεζικού ¨ΓΙΑΝΝΙΤΣΑ¨». 

o από τον κ. Μπρεδήµα «υπέρ της διεκδίκησης του κατοχικού δανείου 
και των γερµανικών αποζηµιώσεων». 

o από τον κ. Μάκαρη «στήριξης της Ελληνικής Κυβέρνησης». 
 

ΘΕΜΑ ΕΚΤΟΣ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ∆ΙΑΤΑΞΗΣ 

022  Συµµετοχή του ∆ήµου Καλαµάτας στο σεµινάρια.  ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας  και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨,  
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ 
ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) 
εγκρίνεται η συµµετοχή του ∆ήµου σε σεµινάρια και η διάθεση πίστωσης 
610,00 € για την κάλυψη των εξόδων συµµετοχής υπαλλήλων του ∆ήµου.  

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ∆ΙΑΤΑΞΗΣ 

Γ. ΚΥΚΛΟΦΟΡΙΑΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 
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023 11. Επέκταση αστικής περιοχής.   1. ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας 
και των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ 
ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ 
∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, 
καθώς και η Πρόεδρος του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης 
¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνεται η επέκταση της 
αστικής περιοχής µέχρι το Γενικό Νοσοκοµείο Καλαµάτας (Αντικάλαµος), 
προκειµένου στη συνέχεια να γίνουν όλες οι απαραίτητες ενέργειες για 
την εξυπηρέτησή του µε αστική συγκοινωνία, όπως εισηγήθηκε η 
Επιτροπή Ποιότητας Ζωής  µε την υπ’ αριθµ. 3/2015 απόφασή της, 
σύµφωνα µε την πρόταση του Τµήµατος Συγκοινωνιών, Κυκλοφορίας & 
Σήµανσης της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών.  

2. ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας 
και των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ 
ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ 
∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, 
καθώς και η Πρόεδρος του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης 
¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) ζητείται από το Αστικό ΚΤΕΛ να 
διαθέσει τον αναγκαίο αριθµό λεωφορείων ώστε η συγκοινωνία να 
διεξάγεται κάθε 30΄ το βραδύτερο. 

3. ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας 
και των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ 
ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨,  ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ 
∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, 
καθώς και η Πρόεδρος του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης 
¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εκφράζεται η αναγκαιότητα το 
Υπεραστικό ΚΤΕΛ να συνεχίσει το κοινωνικό έργο, µε διέλευση όλων των 
γραµµών του από το Νοσοκοµείο, όπως µέχρι σήµερα. 

4. ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας 
και των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ 
ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ 
ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και η Πρόεδρος του Συµβουλίου της 
∆ηµοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι των 
δηµοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & 
¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνεται ο ∆ήµος Καλαµάτας 
να αναλάβει την ευθύνη γενικότερης υποστήριξης και των δύο ΚΤΕΛ 
(επέκταση προγράµµατος ¨ΣΥΝ-ΚΟΙΝΩΝΙΑ¨, στέγαστρα στάσεων, 
προβολή δροµολογίων, κλπ.). 
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024 12. Κυκλοφοριακές ρυθµίσεις στην πλατεία της Σπερχογείας.   ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνονται οι παρακάτω κυκλοφοριακές ρυθµίσεις στην 
πλατεία της Σπερχογείας: 

1. υποχρεωτική πορεία δεξιά για όποιον κινείται στην οδό Κολοκοτρώνη µε 
κατεύθυνση προς την πλατεία, 

2. µονοδρόµηση του δυτικού δρόµου της πλατείας µε κατεύθυνση προς 
νότο, 

3. απαγόρευση στάσης/στάθµευσης στη δυτική πλευρά του παραπάνω 
δρόµου, καθώς και στη βορειοδυτική στροφή της πλατείας, 

όπως εισηγήθηκε η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής  µε την υπ’ αριθµ. 4/2015 
απόφασή της, σύµφωνα µε την πρόταση του Τµήµατος Συγκοινωνιών, 
Κυκλοφορίας & Σήµανσης της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

A. ΘΕΜΑΤΑ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΙΣΜΟΥ & ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ 

025 1.  Αποδοχή της ένταξης του έργου «Αναβάθµιση παιδικών 
χαρών ∆ήµου Καλαµάτας για πιστοποίηση», στο 
χρηµατοδοτικό πρόγραµµα του Πράσινου Ταµείου «Αστική 
Αναζωογόνηση 2012 – 2015» για το έτος 2014. 

ΟΜΟΦΩΝΑ γίνεται αποδεκτή η ένταξη του έργου, προϋπολογισµού 
80.000,00 €, σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος Προγραµµατισµού & 
Ευρωπαϊκών Θεµάτων της ∆ιεύθυνσης Προγραµµατισµού, Ανάπτυξης & 
Ευρωπαϊκών Θεµάτων. 

- 2.  Προβολή του ∆ήµου Καλαµάτας στο ∆ηµαρχείο 
Θεσσαλονίκης.  

ΑΝΑΒΑΛΛΕΤΑΙ 

026 3.  Εξουσιοδότηση του κ. ∆ηµάρχου για την υπογραφή της 
σύµβασης µεταξύ του ∆ήµου Καλαµάτας και της 
Ελληνικής Εταιρείας Τοπικής Ανάπτυξης και Αυτοδιοίκησης 
(Ε.Ε.Τ.Α.Α.) για ένταξη των ∆ηµοτικών παιδικών σταθµών 
στο πρόγραµµα «Εναρµόνιση Οικογενειακής και 
Επαγγελµατικής Ζωής» περιόδου 2014 – 2015. 

ΟΜΟΦΩΝΑ  

027 4.  Ορισµός εκπροσώπων του ∆ήµου Καλαµάτας στις 
προβλεπόµενες επιτροπές της Προγραµµατικής Σύµβασης 
µεταξύ του ∆ήµου Καλαµάτας και της Αποκεντρωµένης 
∆ιοίκησης Πελοποννήσου, ∆υτικής Ελλάδας και Ιονίου, για 
τη σύνταξη µελέτης  και την εκτέλεση του έργου 
«Ανάπλαση µονοπατιού Πηδήµατος – Φυτοτεχνικές 
εργασίες Πάρκου Πηδήµατος».     

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων  ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ  
οι σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) 
ορίζονται α) στην επιτροπή επίλυσης διοικητικών διαφορών ο κ. 
Καραγιάννης Ανδρέας µε αναπληρωτή τον κ. Αλούπη Παναγιώτη και β) στην 
επιτροπή παρακολούθησης ο κ. ∆ηµόπουλος ∆ηµήτριος µε αναπληρωτή τον 
κ. Αντωνόπουλο Μιχαήλ.  
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Β. ΤΕΧΝΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

028 5.  Προσωρινή και οριστική παραλαβή του έργου «Κατασκευή 
πεζοδροµίων – ρειθροκρασπέδων – κατασκευή µικρών 
τεχνικών – τοίχων αντιστήριξης στην Καλαµάτα».  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων  ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ  
οι σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται το πρωτόκολλο οριστικής παραλαβής του έργου, 
σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος Εκτέλεσης Έργων, Συντήρησης & 
Αυτεπιστασίας της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

029 6.  Προσωρινή και οριστική παραλαβή του έργου «Κατασκευή 
τοίχου αντιστήριξης Άνω Μαχαλά Αλαγονίας».  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων  ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και ο 
Εκπρόσωπος της Τοπικής Κοινότητας ΑΛΑΓΟΝΙΑΣ και ΛΕΥΚΟ  οι σύµβουλοι 
της δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται 
το πρωτόκολλο οριστικής παραλαβής του έργου, σύµφωνα µε την εισήγηση 
του Τµήµατος Εκτέλεσης Έργων, Συντήρησης & Αυτεπιστασίας της 
∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

030 7.  Έγκριση 1ου ανακεφαλαιωτικού πίνακα εργασιών του 
έργου «Τοπικές βελτιώσεις στο δρόµο Άνω – Κάτω 
Άµφειας». 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων  ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και ο 
Πρόεδρος του Συµβουλίου της Τοπικής Κοινότητας  ΑΜΦΕΙΑΣ  και ΛΕΥΚΟ  
οι σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται ο 1ος ΑΠΕ, σύµφωνα µε την εισήγηση του 
Τµήµατος Εκτέλεσης Έργων, Συντήρησης & Αυτεπιστασίας της ∆ιεύθυνσης 
Τεχνικών Υπηρεσιών. 

031 8.  Έγκριση 2ου ανακεφαλαιωτικού πίνακα εργασιών του 
έργου «Ασφαλτοστρώσεις διαφόρων δρόµων της πόλεως 
της Καλαµάτας». 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨,  
¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ  ΣΥΜΜΑΧΙΑ  ΠΟΛΙΤΩΝ¨  &  ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ  ΓΙΑ  ΤΟ  
∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύµβουλοι των δηµοτικών 
παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται ο 2ος ΑΠΕ, σύµφωνα µε την εισήγηση του 
Τµήµατος Εκτέλεσης Έργων, Συντήρησης & Αυτεπιστασίας της ∆ιεύθυνσης 
Τεχνικών Υπηρεσιών. 
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032 9.  Έγκριση παράτασης προθεσµίας εκτέλεσης εργασιών του 
έργου «Ανάπλαση πεζοδρόµων Αγ. Νικολάου κεντρικής 
οδού & πλατείας Αγ. Βασιλείου στην Τ.Κ. Λαδά ∆ήµου 
Καλαµάτας».    

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων  ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και ο 
Εκπρόσωπος της Τοπικής Κοινότητας ΛΑ∆Α και ΛΕΥΚΟ  οι σύµβουλοι της 
δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η 
παράταση προθεσµίας µέχρι 04/04/2015, µε δικαίωµα αναθεώρησης, 
σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος Μελετών της ∆ιεύθυνσης 
Τεχνικών Υπηρεσιών. 

033 10.  Έγκριση παράτασης προθεσµίας εκτέλεσης εργασιών του 
έργου  «Γήπεδο Θουρίας».  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ  
οι σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η παράταση προθεσµίας µέχρι 15/05/2015, µε 
δικαίωµα αναθεώρησης, σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος Μελετών 
της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

∆. ∆ΙΟΙΚΗΤΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

034 14. Πρόσληψη προσωπικού, οκτάµηνης απασχόλησης, για τις 
ανάγκες της Υπηρεσίας Καθαριότητας του ∆ήµου 
Καλαµάτας. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και ο 
κ. ∆ΗΜΗΤΡΟΥΛΙΑΣ, ΚΑΤΑ οι  παρόντες  σύµβουλοι των δηµοτικών 
παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ 
ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ και  
ΛΕΥΚΟ ο κ. ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ) εγκρίνεται η πρόσληψη α) 8 χειριστών 
µηχανηµάτων, β) 11 οδηγών και γ) 28 εργατών καθαριότητας, οκτάµηνης 
απασχόλησης, σύµφωνα µε την εισήγηση της ∆ιεύθυνσης ∆ιαχείρισης 
Απορριµµάτων & Οχηµάτων. 

035 13. Πρόσληψη προσωπικού δίµηνης απασχόλησης, για τις 
ανάγκες της  Υπηρεσίας Καθαριότητας του ∆ήµου 
Καλαµάτας. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και ο 
κ. ∆ΗΜΗΤΡΟΥΛΙΑΣ, ΚΑΤΑ οι  παρόντες  σύµβουλοι των δηµοτικών 
παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ 
ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ και  
ΛΕΥΚΟ ο κ. ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ) εγκρίνεται η πρόσληψη α) 8 χειριστών 
µηχανηµάτων, β) 11 οδηγών και γ) 28 εργατών καθαριότητας, δίµηνης 
απασχόλησης, σύµφωνα µε την εισήγηση της ∆ιεύθυνσης ∆ιαχείρισης 
Απορριµµάτων & Οχηµάτων. 
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036 15.  Πρόσληψη εργατικού και τεχνικού προσωπικού ορισµένου 
χρόνου, διάρκειας πέντε (5) ηµεροµισθίων κατ΄ άτοµο το 
µήνα. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και ο 
κ. ∆ΗΜΗΤΡΟΥΛΙΑΣ, ΚΑΤΑ οι  παρόντες  σύµβουλοι των δηµοτικών 
παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ 
ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ και  
ΛΕΥΚΟ ο κ. ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ) εγκρίνεται η πρόσληψη 20 ατόµων εργατικού 
και τεχνικού προσωπικού, διάρκειας πέντε ηµεροµισθίων κατ΄ άτοµο το 
µήνα, σύµφωνα µε την εισήγηση της ∆ιεύθυνσης ∆ιοικητικών. 

037 16.  Τροποποίηση της υπ΄ αριθµ. 478/2014 απόφασης του 
∆ηµοτικού Συµβουλίου Καλαµάτας ¨Καθορισµός έξι (6) 
επιπλέον θέσεων πρακτικής άσκησης σπουδαστών των 
Τµηµάτων που λειτουργούν στα Α.Τ.Ε.Ι. της χώρας.¨    

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η τροποποίηση µε την αναγραφή α) των εξαµήνων 
που θα πραγµατοποιείται η πρακτική άσκηση και β) των δαπανών για την 
αποζηµίωση των ασκουµένων και την κάλυψη των εργοδοτικών και 
ασφαλιστικών εισφορών, σύµφωνα µε την εισήγηση της ∆ιεύθυνσης 
∆ιοικητικών. 

038 17.  Ονοµατοδοσία χώρου στο κτίριο Νιαρχαίικο Λιοτρίβι, σε 
αίθουσα ¨ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ Γ. ΑΡΓΥΡΑΚΗΣ¨.  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η ονοµατοδοσία του νότιου ισόγειου χώρου σε 
αίθουσα ¨ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ Γ. ΑΡΓΥΡΑΚΗΣ¨ και η τοποθέτηση ανάλογης 
πινακίδας, σύµφωνα µε την υπ’ αριθµ. 12/2014 απόφαση του Συµβουλίου 
της Τοπικής Κοινότητας Αρφαρών. 

039 18.  ∆ηµοτικό Κατάστηµα Βέργας – Στέγαση Υπηρεσιών. ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων  ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ 
& ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και ο Πρόεδρος 
του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας ΒΕΡΓΑΣ και ΚΑΤΑ οι σύµβουλοι 
της δηµοτικής παράταξης ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) 
καθορίζεται η χρήση των χώρων του ∆ηµοτικού Καταστήµατος Βέργας α) 
του ορόφου για λειτουργία του ΚΕΠ και του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής 
Κοινότητας Βέργας και β) του ισογείου για πολιτιστικές – κοινωνικές 
εκδηλώσεις και για συναθροίσεις των κατοίκων, σύµφωνα µε την υπ’ αριθµ. 
2/2015 απόφαση του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας Βέργας. 

040 19.  Χορήγηση προσωρινής άδειας παραστάσεων στο 
Αµφιθέατρο ΟΑΕ∆.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων  ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ 
ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & 
¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και η Πρόεδρος 
του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και ΚΑΤΑ οι 
παρόντες σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – 
ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨) καθορίζεται ο ανώτατος αριθµός παραστάσεων, που 
µπορούν να δοθούν στο αµφιθέατρο του κτιρίου του ΟΑΕ∆, σε σαράντα 
(40) ετησίως, σύµφωνα µε την εισήγηση του  Τµήµατος Αδειών & Ελέγχων 
της ∆ιεύθυνσης Οικονοµικών. 
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041 20.  Περί εξυπηρέτησης Αγροτικού Συνεταιρισµού Μεσσηνίας 
και ΜΕΣΥΝΕΛ για την ενεργοποίηση των δικαιωµάτων των 
παραγωγών.     

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων  ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ 
& ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΚΑΤΑ οι σύµβουλοι 
της δηµοτικής παράταξης ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνεται 
η παραχώρηση στον Αγροτικό Συνεταιρισµό Μεσσηνίας χώρων εντός των 
ΚΕΠ των ∆ηµοτικών Ενοτήτων,  για χρονικό διάστηµα δύο (2) µηνών, κατά 
τις εργάσιµες ηµέρες και ώρες, προκειµένου να πραγµατοποιηθεί η 
ενεργοποίηση των δικαιωµάτων, σύµφωνα µε την εισήγηση του 
Εντεταλµένου ∆ηµοτικού Συµβούλου κ. Ηλιόπουλου Αθανασίου. 

042 21.  Συµπλήρωση του ∆ιοικητικού Συµβουλίου του Νοµικού 
Προσώπου ∆ηµοσίου ∆ικαίου ∆ήµου Καλαµάτας   
«Σχολική Επιτροπή Μονάδων ∆ευτεροβάθµιας 
Εκπαίδευσης» µε τον εκπρόσωπο της Ένωσης Μαθητικών 
Κοινοτήτων ∆ευτεροβάθµιας Εκπαίδευσης, µετά του 
αναπληρωτή του.   

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η συµπλήρωση, σύµφωνα µε την εισήγηση του 
Τµήµατος Εκπαιδευτικών Θεµάτων της ∆ιεύθυνσης Παιδείας. 

043 22.  Ορισµός δηµοτικών συµβούλων ως µελών σε επιτροπή 
παραλαβής παρεχόµενων υπηρεσιών.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ  
οι σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) ορίζεται ο κ. ∆ηµόπουλος ∆ηµήτριος ως τακτικό µέλος και ο 
κ. Αλούπης Παναγιώτης ως αναπληρωµατικό, στην επιτροπή παραλαβής 
υπηρεσιών, για το Γραφείο Πολιτικής Προστασίας, οι οποίοι αναδείχθηκαν 
ύστερα από κλήρωση που διενήργησε η ∆ιεύθυνση ∆ιοικητικών, ως αρµόδια 
υπηρεσία που υποστηρίζει γραµµατειακά το ∆ηµοτικό Συµβούλιο.  

044 23.  Μετακινήσεις ∆ηµάρχου, Αντιδηµάρχων και ∆ηµοτικών 
Συµβούλων.   

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων  ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ  
οι σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνονται οι µετακινήσεις του κ. ∆ηµάρχου, α) στις 
19/1/2015 στον Πειραιά (∆ήµο Πειραιά), β) στις 21/1/2015 στην Τρίπολη 
(ΦΟ∆ΣΑ), γ) στις 5/2/2015 στην Αθήνα (ΥΠ.ΕΣ.) και δ) στις 10/2/2015 στα 
Φιλιατρά (∆ήµο Τριφυλίας). 

Ε. ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 
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045 24.  Ρύθµιση ληξιπρόθεσµων οφειλών προς τα Ν.Π.Ι.∆. του 
∆ήµου Καλαµάτας.  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η επέκταση των ρυθµίσεων, που ισχύουν για την 
καταβολή οφειλών στους ∆ήµους, και στα Ν.Π.Ι.∆. του ∆ήµου Καλαµάτας, 
σύµφωνα µε την εισήγηση του Αντιδηµάρχου κ. Μπούχαλη ∆ηµητρίου.  

046 25.  Έγκριση διάθεσης πίστωσης και επιχορήγηση Σχολικών 
Επιτροπών ∆ήµου Καλαµάτας για κάλυψη λειτουργικών 
δαπανών Σχολικών Μονάδων (Α΄ ∆όση 2015).  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η επιχορήγηση µε το συνολικό ποσό των 
167.315,05 €, το οποίο κατανέµεται ανά Σχολική Επιτροπή ως εξής: 

1. Σχολική Επιτροπή Μονάδων Πρωτοβάθµιας Εκπαίδευσης 85.315,05 €, 

2. Σχολική Επιτροπή Μονάδων ∆ευτεροβάθµιας Εκπαίδευσης 82.000,00 €, 

σύµφωνα µε την υπ’ αριθµ. 1/2015 απόφαση της ∆ηµοτικής Επιτροπής 
Παιδείας. 

047 26.  Συνδροµή του ∆ήµου Καλαµάτας στο Πρόγραµµα 
¨Γαλάζιες Σηµαίες¨ του έτους 2015.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΚΑΤΑ οι 
σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) 
εγκρίνεται η διάθεση πίστωσης 600,00 € ως συνδροµή έτους 2015 για τις 
ακτές «Ανάστασης» και «Μ. Μαντίνειας», σύµφωνα µε την εισήγηση του 
Τµήµατος Προγραµµατισµού & Ευρωπαϊκών Θεµάτων της ∆ιεύθυνσης 
Προγραµµατισµού, Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεµάτων. 

048 27.  Απευθείας µίσθωση ακινήτου Νοσοκοµείου Καλαµάτας από 
το ∆ήµο Καλαµάτας.  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η απευθείας µίσθωση έκτασης 500 τ.µ. περίπου, 
σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος ∆ηµοτικής Περιουσίας & 
∆ιαχείρισης Κοιµητηρίων της ∆ιεύθυνσης Οικονοµικών. 

049 28.  Ανανέωση των όρων του χρησιδανείου µεταξύ του ∆ήµου 
Καλαµάτας και του Πολιτιστικού Συλλόγου Αντικαλάµου 
¨Η ΑΓΙΑ ΜΑΡΙΝΑ¨, το οποίο αφορά στη δωρεάν 
παραχώρηση χρήσης χώρου δηµοτικού καταστήµατος 
Αντικαλάµου στο Σύλλογο.  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η ανανέωση, για πέντε (5) έτη, της παραχώρησης 
της χρήσης της δεύτερης αίθουσας του δηµοτικού καταστήµατος, σύµφωνα 
µε την εισήγηση του Τµήµατος ∆ηµοτικής Περιουσίας & ∆ιαχείρισης 
Κοιµητηρίων της ∆ιεύθυνσης Οικονοµικών. 

050 29.  Τροποποίηση τεχνικού προγράµµατος, προϋπολογισµού, 
οικον. έτους 2015, ∆ήµου Καλαµάτας.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
ΚΑΤΑ οι παρόντες  σύµβουλοι των δηµοτικών  παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ 
∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨,  
¨ΑΛΛΑΓΗ  ΓΙΑ  ΤΟ  ∆ΗΜΟ  ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η 
τροποποίηση: 

1.  του Τεχνικού Προγράµµατος, σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος 
Προγραµµατισµού & Ευρωπαϊκών Θεµάτων της ∆ιεύθυνσης 
Προγραµµατισµού, Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεµάτων   και 
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2.  του Προϋπολογισµού ∆ήµου Καλαµάτας, οικον. έτους 2015, όπως 
εισηγήθηκε η Οικονοµική Επιτροπή µε την υπ’ αριθµ. 49/2015 απόφασή 
της, σύµφωνα µε την πρόταση του Τµήµατος Λογιστηρίου της 
∆ιεύθυνσης Οικονοµικών. 

051 30.  Επιστροφή ποσών σε δηµότες.  ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η επιστροφή, σύµφωνα µε την εισήγηση του 
Τµήµατος ∆ηµοτικών Προσόδων της ∆ιεύθυνσης Οικονοµικών.   

- 31.  ∆ιαγραφή ποσών από βεβαιωτικούς – χρηµατικούς 
καταλόγους. 

ΑΝΑΒΑΛΛΕΤΑΙ  

ΣΤ. ΘΕΜΑΤΑ ΝΟΜΙΚΩΝ ΠΡΟΣΩΠΩΝ 

052 33. 

 

Έγκριση της υπ΄ αριθµ. 17/2015 απόφασης του 
∆ιοικητικού Συµβουλίου της Κοινωφελούς Επιχείρησης του 
∆ήµου Καλαµάτας ¨ΦΑΡΙΣ¨, η οποία αφορά στην έγκριση 
του ετήσιου Προγράµµατος ∆ράσης έτους 2015 της 
επιχείρησης.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
ΚΑΤΑ οι παρόντες  σύµβουλοι των δηµοτικών  παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ 
∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨,  
¨ΑΛΛΑΓΗ  ΓΙΑ  ΤΟ  ∆ΗΜΟ  ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨)  εγκρίνεται 
η υπ’ αριθµ. 17/2015 απόφαση του ∆ιοικητικού Συµβουλίου της επιχείρησης. 

053 34. Έγκριση της υπ΄ αριθµ. 18/2015 απόφασης του 
∆ιοικητικού Συµβουλίου της Κοινωφελούς Επιχείρησης του 
∆ήµου Καλαµάτας ¨ΦΑΡΙΣ¨, η οποία αφορά στην έγκριση 
του προϋπολογισµού εσόδων – εξόδων οικον. έτους 2015  
της επιχείρησης. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
ΚΑΤΑ οι παρόντες  σύµβουλοι των δηµοτικών  παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ 
∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨,  
¨ΑΛΛΑΓΗ  ΓΙΑ  ΤΟ  ∆ΗΜΟ  ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨)  εγκρίνεται 
ο προϋπολογισµός, όπως ψηφίστηκε µε την υπ’ αριθµ. 18/2015 απόφαση 
του ∆ιοικητικού Συµβουλίου και ο οποίος ανέρχεται στο ύψος των 
3.196.000,00 €. 

054 32. Έγκριση απολογιστικού πίνακα, οικον. έτους 2014, του 
Φορέα Κοινωνικής Προστασίας & Αθλητισµού ∆ήµου 
Καλαµάτας. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας, 
ΚΑΤΑ οι  παρόντες  σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ 
∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ & ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨  και  
ΛΕΥΚΟ οι  παρόντες  σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων  ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ 
ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & 
¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται ο απολογισµός, 
ο οποίος ανακεφαλαιωτικά παρουσιάζει: 

ΕΣΟ∆Α 2.586.481,64 € 

ΕΞΟ∆Α 2.549.671,52 € 

ΧΡΗΜ. ΥΠΟΛΟΙΠΟ 36.810,12 € 
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ΨΗΦΙΣΜΑΤΑ 

055  Ψήφισµα κατά της ενδεχόµενης κατάργησης ή µείωσης 
της στελέχωσης του 9ου Συντάγµατος Πεζικού 
¨ΓΙΑΝΝΙΤΣΑ¨. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & 
¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και οι κ.κ. 
ΣΤΑΜΑΤΟΠΟΥΛΟΣ & ΑΛΟΥΠΗΣ, ΚΑΤΑ οι παρόντες σύµβουλοι των 
δηµοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & 
¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ και ο κ. ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ και  ΛΕΥΚΟ οι 
κ.κ. ΜΑΚΑΡΗΣ, ΘΕΟΦΙΛΟΠΟΥΛΟΣ & ΦΑΒΒΑΤΑΣ) εγκρίνεται η έκδοση του 
ψηφίσµατος.  

056  Ψήφισµα υπέρ της διεκδίκησης του κατοχικού δανείου και 
των γερµανικών αποζηµιώσεων. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ 
{εκτός του κ. ΜΠΕΧΡΑΚΗ}, ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ 
ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & 
¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΚΑΤΑ ο κ. 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ) εγκρίνεται η έκδοση του ψηφίσµατος. 

057  Ψήφισµα στήριξης της Ελληνικής Κυβέρνησης. ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ της έκδοσης οι παρόντες σύµβουλοι της 
δηµοτικής παράταξης ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ και ΚΑΤΑ  
οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και των δηµοτικών  παρατάξεων 
¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ  
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ 
ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨)  δεν εγκρίνεται η έκδοση του ψηφίσµατος. 

Καλαµάτα  16 Φεβρουαρίου 2015  
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